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Beste collega s

Vraag 1

Eens met[j|2j£g]dat dit verwijst naar een passage uit de CAO onderhandelingen Er wordt hier gesproken over een eenmaiige
beloning van € 225

Ik heb niemand gehoord die dit te weinig vindt Ik heb wel deze week een aantal mensen gesproken die wilden weten of ze de

thuiswerkvergoeding terug konden storten omdat ze dit zelf onredelijk vonden t o v de bonus voor de mensen in de zorg

Vraag 2

Erzijn extra beloningen uitgekeerd volledig in lijn met het Beleidskader extra belonen sector Rijk

Vraag 3

In het overzicht dat ik van

die werkzaam zijn bij VWS een extra beloning hebben ontvangen Er is een klein aantal dat voorgedragen was maar werkzaam

was bij andere ministeries die heb ik eruit gefilterd Dit overzicht is niet compleet omdat er bv in de LZ kolom managers zelf ook

nog beloningen in P Direkt hebben ingevoerd dus waarschijnlijk koml^Bop een hoger aantal uit

10 2e heb gekregen dat hij ter verwerking naar P Direkt heeft gestuurd staan 357 mensen

Met vriendelijke groet
1Q 2e
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Onderwerp RE Kamervragen gesteld over ’bonussen personeel’ FW Vragenformulier 01 10 2020

Hoi alien

Even met^^^ebeld Hij is vrij vandaag Maar hier onze antwoorden wellicht dat dat kan helpen

1 Klopt het dat sommige medewerkers die werkzaam zijn op uw ministerie niet tevreden zijn met een bonus van 500 euro Kunt

u uw antwoord toelichten

Natuurlijk zijn er mensen die niet tevreden zijn met hun bonus Die vinden dat ze meer verdienen ^Sen ik kennen er al 2 ©

2 Klopt het dat er medewerkers op uw ministerie zijn die als bonus of andere vorm van extra beloning tot wel 5 000 euro

hebben gekregen of nog krijgen Kunt u uw antwoord toelichten

la dat klopt

3 Kunt u aangeven hoeveel personen werkzaam op uw ministerie een bonus hebben gekregen en wat de hoogte van deze bonus

ij^Zo nee waarom niet

volgende week het overzicht sturen wat er tot en met September is uitgekeerd aan extra beloningen Daar maak ik dan

wel even een te lezen overzicht van Wat er nog staat te gebeuren hebben wij natuurlijk geen zicht op
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Snap ik Zou je dit toch samen met op widen pakken Zij kan je van de meeste inhoud voorzien10 2e
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Ik ben niet bekend met die hele bonus affaire

Kan dus ook weinig antwoorden
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Yes misschien kan ^^^ook helpen
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Cijfermateriaal komt volgens mij van k zal hem even vragen10 2e

Groet
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Oh toch wel Staat nu bij mij in marjolein Ik zet hem aan jou door^^fl Kun je hierover afstemmen met

het proces begeleid
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Hoi heb jij deze gezien

Met vriendelijke groet
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10 2eHi

Ik mail jullie maar even beiden omdat het me goed lijkt dat^^^^iok weet dat deze vragen zijn gesteld Ik zie dat bijgevoegde
Kamervragen bij OBP zijn uitgezet Weten jullie wie dit oppakt
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Voor de volledigheid plak ik ze even hier

ingezonden 1 oktober 2020

Vragen van het lid Hijink SP aan de ministers van Volksgezondheid Welzijn en Sport en voor Medische Zorg en de

staatssecretaris van Volksgezondheid Welzijn en Sport over bonussen aan personeel op het ministerie van Volksgezondheid
Welzijn en Sport

1 Klopt het dat sommige medewerkers die werkzaam zijn op uw ministerie niet tevreden zijn met een bonus van 500 euro Kunt

u uw antwoord toelichten 1

2 Klopt het dat er medewerkers op uw ministerie zijn die als bonus of andere vorm van extra beloning tot wel 5 000 euro

hebben gekregen of nog krijgen Kunt u uw antwoord toelichten

3 Kunt u aangeven hoeveel personen werkzaam op uw ministerie een bonus hebben gekregen en wat de hoogte van deze bonus

is Zo nee waarom niet

1 https www riiksoverheid nl actueel nieuws 2020 09 28 onderhandelinqsresultaat over nieuwe cao riiksambtenaren
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Attentie OBP

2020Z17701

ingezonden 1 oktober 2020

Vragen van het lid Hijink SP aan de ministers van Volksgezondheid Welzijn en Sport en voor Medische

Zorg en de staatssecretaris van Volksgezondheid Welzijn en Sport over bonussen aan personeel op het

ministerie van Volksgezondheid Welzijn en Sport

Attentie PDC19

2020Z17703

ingezonden 1 oktober 2020

Vragen van het lid Van Gerven SP aan de minister van Volksgezondheid Welzijn en Sport over PCRtestuitslagen

betreffende COVID 19 besmettingen


